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Dnr  Kommunstyrelsen 2016-09-21 § 189 

 

Förslag från S-gruppen om att utreda särskilt boende i 
Vargbacken 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Förslaget avslås. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

S-gruppen föreslår att förvaltningen ska få i uppdrag att i dialog med Ingarö SeniorBo-

ende utreda förutsättningarna för särskilt boende och/eller gruppboende för demens-

platser på Vargbacken. 

 
Handlingar i ärendet 

Utreda särskilt boende i Vargbacken, S-gruppen 2016-09-21 

 
Yrkanden 

Fredrik Sneibjerg (L) yrkar avslag på förslaget. 

 

Linda Nygren (S) och Filip Joelsson (MP) yrkar att förslaget ska remitteras till förvalt-

ningen för beredning. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om förslaget ska avslås eller remitteras för beredning och finner att 

förslaget avslås. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

”Den som avslår förslaget röstar ja, den som bifaller att förslaget ska remitteras till för-

valtningen för beredning röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Marie Bladholm (M), Malin Bellander (M), Allan Sooman (L), Fredrik Sneibjerg (L), 

Jan Dolk (KD), Ina Ununger (C), Thorulf Empfevik (SD), Monica Pettersson (M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Sandro Wennberg (S), Karin Aaseby (S), Magnus Danielsson (S), Linda Nygren (S), 

Filip Joelsson (MP). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med 8 ja-röster mot 5 nej-röster att avslå tilläggsyrkandet. 
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Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande reservation: 

 

”Behovet av platser på särskilda boenden är stort i Värmdö. Enligt den genomlysning 

som gjordes av vård- och omsorgsnämnden behövs minst 135 platser till 2023. Då an-

vändes lågalternativet i befolkningsprognosen. Rimligen är det egentliga behovet 

högre. Samtidigt har vi ungefär 50 personer med demenssjukdom som bor på platser 

som ej är avsedda för det ändamålet. 

 

I Vargbacken bakom Brunns centrum har en detaljplan vunnit laga kraft för uppfö-

rande av seniorbostad. Det betyder att uppförandet skulle kunna starta relativt omgå-

ende. Föreningen Ingarö SeniorBoende kooperativa hyresrättsförening har bildats för 

att möjliggöra för en kooperativ lösning på platsen. Inom området finns även plats för 

att uppföra ett mindre särskilt boende, alternativt ett gruppboende för demensplatser. 

Detta måste då ske i dialog med föreningen. Varför vi föreslog att förvaltningen får i 

uppdrag att i dialog med Ingarö SeniorBoende kooperativa hyresrättsförening utreda 

förutsättningarna för särskilt boende och/eller gruppbostad för demensplatser på Varg-

backen.” 

 

Filip Joelsson (MP) reserverar sig till förmån för eget yrkande. 

 

Ej tjänstgörande ersättaren Mats Skoglund (V) lämnar följande ersättaryttrande: 

 

”Jag skulle ha biträtt Miljöpartiets och Socialdemokraternas gemensamma yrkande om 

jag varit beslutande vid dagens sammanträde.” 

 

_______ 

 

 

 

  


